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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 24.07.2013 
 

 
Conducerea şedinŃei este exercitată de dl. Muzsic Robert Eugen care a fost ales 

preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.162/2013 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dl. Muzsic Robert Eugen:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru” . 

 
Dl. Muzsic Robert Eugen : 

                     “Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 18 consilieri locali. Lipsesc d-nii consilieri locali:  Mureşan Vasile, Rusu Constantin şi Voinia 
Claudiu Sorin. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:  dl. primar Viorel Arion, şi         
dl.  secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

 
Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 

Hunedoara, reprezentanŃi ai EcoSid-ului, precum şi presa locală. 
 

În continuare se dă cuvântul dl. secretar Aurel RaŃă-Bugnariu pentru a prezenta 
stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃa din data de 28.06.2013.” 
 

Dl.  secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data prezentei 

şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃa Consiliului Local din data de  
28.06.2013. 

Procesul verbal al şedinŃei  anterioare, din data de 28.06.2013, a fost semnat de către 
secretar precum şi de către preşedintele şedinŃei anterioare, se supune aprobării Consiliului local.” 

 
Procesul verbal se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. Muzsic Robert Eugen:  
„În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Având în vedere că au apărut propuneri de modificare a proiectului de hot ărâre 

privind  aprobarea Metodologiei de autorizare, aviz are, coordonare şi execu Ńie a lucr ărilor la 
reŃelele tehnico – edilitare de pe raza administrativ – teritorial ă  a Municipiului Hunedoara,  de 
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către unele societăŃi de comerciale interesate, propun retragerea de pe ordine a de zi a punctului 
nr.12.” 

 
 Dl. Muzsic Robert Eugen : 
 „Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.  
 Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  

 
Dl. Muzsic Robert Eugen:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii consilierilor 
în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2013. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil; 
- d-nei Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil; 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna. Mornea Maria : 
 „Aşa cum am discutat şi data trecută cu doamna directoare, nici la ora aceasta nu 

sunt trecute în anexa 2, la această hotărâre, cadrul fizic, realizarea investiŃiilor. Solicit ca acest lucru 
să se realizeze pentru şedinŃa viitoare. În plus, nu se explicitează …de ce se iau bani de la protecŃia 
mediului şi se trec la cultură, recreere. În nota de fundamentare ..doar se trece dintr-o parte în alta.    

Propunerea mea este ca pentru următoarea şedinŃă de consiliu, şi pentru următoarele 
şedinŃe, în momentul în care se fac modificări la investiŃii, să se prezinte stadiile fizice.” 

 
 
Dna. Giurgiu Valentina : 
 „Stadiile fizice s-au făcut de către cei de la investiŃii. Sunt prezentate în listă.” 
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Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu: 
 „Sunt listate. Sunt aici.” 
 
Dna. Mornea Maria : 
 „În momentul când nu sunt utilizate fondurile de la cultură, nu văd de ce să le 

suplimentăm.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.191/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii consilierilor 
în func Ńie).   Proiect de hotărâre privind aprobarea execuŃiei bugetare pentru trimestrul II 2013 a 
bugetului local al municipiului Hunedoara, a bugetului împrumuturilor externe şi interne al 
municipiului Hunedoara precum şi a bugetului instituŃiilor publice şi activităŃilor finanŃate integral sau 
parŃial din venituri proprii. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil; 
- d-nei Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil; 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.192/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.193/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe 
clădiri şi teren. 
            -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.194/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe de necesitate situate 
în municipiul Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil; 
- d-nei Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil; 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.195/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe cu chirie din fondul 
locativ de stat,  situate în municipiul Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil; 
- d-nei Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil; 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.196/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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 La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinŃei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str. Batiz, nr. 4, bl. F1, sc. B, et.4, ap. 58. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil; 
- d-nei Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil; 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.197/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 

La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind completarea Inventarului bunurilor care aparŃin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare.  
               -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil; 
- d-nei Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.198/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea valorificării, prin vânzare la licitaŃie 
publică, a utilajelor şi echipamentelor aferente centralei termice de cartier CT 3, Micro VII,  strada 
Trandafirilor, din  municipiul Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
- d-nei Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil; 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.199/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul:  (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr. 88/2010 privind aprobarea Regulamentului serviciului de 
salubrizare a Municipiului Hunedoara.      

            -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil; 
- d-nei Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.200/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Domnule preşedinte, din punctul meu de vedere, cred că am un conflict de interese, 

şi pentru punctul 11 nu voi vota, sau voi vota abŃinere. Consider că am un conflict de interese.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
 „Domnule consilier, acest punct a fost pe ordinea de zi, şi ordinea de zi a fost 

aprobată. Vi s-a citit, ca de fiecare dată, din îndrumar, ce trebuia să ziceŃi şi când trebuia să ziceŃi. 
Părerea noastră este că nu sunteŃi în conflict de interese.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Am maşini care …..” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
 „Şi eu am maşini, şi toŃi avem.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Dar dumneavoastră nu votaŃi.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
 „Nu votez, dar am dat un exemplu. Este un regulament, o normă pentru întreg 

municipiul. Aşa ar putea să fie trei sferturi din Consiliul local să aibă maşini de mare tonaj, sau de 
peste 3,5 tone. Şi atunci ce să facem?” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Se abŃine.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu: 
 „Da, dar atunci nu mai poŃi discuta hotărârea.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
 „LăsaŃi-l. Este problema dânsului.” 
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La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie) Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului şi tarifelor pentru 
eliberarea şi folosirea autorizaŃiei de acces tonaj privind stabilirea condiŃiilor de acces a 
autovehiculelor cu masa maximă autorizată de peste 3,5 tone pe străzile din municipiul Hunedoara.    
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil. 

 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri consilieri. 
 
Dna. Mornea Maria : 
 „Propun ca hotărârea să fie completată.”  
 
Dl. Muzsic Robert : 
 „DoriŃi să faceŃi un amendament?” 
 
Dna. Mornea Maria : 
 „Da. Sumele încasate din această activitate să fie utilizate pentru lucrări de întreŃinere 

a drumului.”  
 
Dl. primar Viorel Arion : 
 „De acord cu amendamentul, dar să sune cu precădere către lucrări.” 
 
Dna. Mornea Maria : 
 „Propunerea mea aceasta este, să se utilizeze pentru reabilitarea drumurilor, pentru 

că acestea se strică, pentru acestea încasăm suma, acolo să meargă.”  
 
Dl. primar Viorel Arion : 
 „PoŃi să faci aşa ceva?” 
 
Dna. Giurgiu Valentina : 
 „Da, se poate.”  
 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu: 
 „Tot un amendament. La masa totală autorizată, între 7,5 tone şi 16 tone, să 

modificăm de la 50 de roni/zi la 25 de roni/zi, este o diferenŃă apropiată faŃă de ceilalŃi cu 7,5, pe 
lună de la 100 la 250 şi nu la 500 cum este, şi pe 1 an, de la 500 la 700 şi nu la 1000. Deci să 
scădem faŃă de tarifele pe care le propunem. Plaja aceasta este destul de mică între 7,5 şi 16 tone.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
 „Nu am înŃeles.” 
 
Dl. Muzsic Robert : 
 „FaceŃi un pic de linişte ca să înŃelegem amendamentul făcut de către domnul 

viceprimar.” 
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Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu: 
 „În momentul de faŃă, la masa totală între 7,5 tone şi 16 tone, pentru o zi/autovehicul 

se propune 50 de roni, şi propun un amendament la 25 de roni. Deci să scădem, pentru că este de 
două ori mai mare decât primul. La 1 lună/autovehicul, tot la aceeaşi masă totală, se propune 500 
de roni, şi propun 250 de roni, şi la 1 an/autovehicul se propune 1000 de roni, şi vin cu propunerea 
de 700 de roni. Atât, în rest tarifele rămân neschimbate. Era o disproporŃie mare între cei care 
aveau maşini între 3,5 tone şi 7,5, şi cei care aveau între 7,5 şi 16 tone.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Deci între….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
 „Dânsul a spus că nu votează la acest punct de pe ordinea de zi.”  
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Vreau doar să spun ceva.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
 „Nu puteŃi participa nici la deliberare, domnul consilier.”  
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Domnule, haideŃi să vă spun o problemă. UitaŃi-vă la angajaŃii dumneavoastră, aici 

scrie, folosirea autorizaŃiei cu acces tonaj cu masa maximă autorizată de peste 3,5 tone, iar aici în 
tabel scrie de 3,5 tone. Adică unde este real? Unde ne spuneŃi să votaŃi, sau în tabelul acesta? 
Unde? VerificaŃi-vă actele înainte de a ni le pune pe masă. Aici scrie 3,5 tone. E inclusiv 3,5 tone. 
Este o altă plajă de autovehicule. Şi aici scrie cu peste 3,5 tone. Peste este 3.501, şi până la 
…HotărâŃi-vă. Corect este să modificaŃi în hotărâre, să fie peste 3,5 tone. SpecificaŃi, pentru că sunt 
chestii subtile care lovesc în altă plajă de oameni. Nu voi vota, voi vota ca abŃinere. Mă Ńin de 
cuvânt.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu: 
 „Exact ca pe sistemul de la asigurări.”  
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. Muzsic Robert : 
 „Am înŃeles ce aŃi spus dumneavoastră. Acuma faceŃi un amendament?” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Eu nu am voie. Sunt din afară.”  
 
Dl. Muzsic Robert : 
 „Nu dumneavoastră, domnul consilier Magaon.” 
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Dl. Magaon Jane : 
 „Nu este un amendament, dar trebuie să corectaŃi. Aici este 3,5 tone, iar în tabel este 

peste 3,5 tone.” 
 
Dl. Muzsic Robert : 
 „Poate a fost o scăpare. Se va modifica.”  
 
Dl. Magaon Jane : 
 „Este o scăpare. Nu vrem să apară confuzii.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Se votează amendamentul d-nei Mornea Maria: la art. 2, alin. 2, sumele încasate să 

fie folosite exclusiv pentru reabilitarea drumurilor, care se adoptă cu 17 voturi „pentru” şi o abŃinere 
(d-nul consilier Crişan Ovidiu). 

 
Se votează amendamentul d-lui BobouŃanu Dan, care se adoptă cu17 voturi „pentru” 

şi o abŃinere (d-nul consilier Crişan Ovidiu). 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Crişan Ovidiu). 
  
Art.1-5 se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Crişan Ovidiu). 
Hotărârea nr.201/2013 se aprob ă cu 17 voturi „pentru” şi un vot „ab Ńinere” 

(Crişan Ovidiu). 
 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea anexei nr. 1 la 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.50/2013 privind aprobarea închirierii prin 
licitaŃie publică a unor bunuri, proprietate publică a municipiului Hunedoara, situate în PiaŃa Obor şi 
Complexul Comercial Dunărea Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil; 
- d-nei Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.202/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr. 31/2010 privind aprobarea Regulamentului pentru efectuarea 
transportului public local în Municipiul Hunedoara. 
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                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil; 
- d-nei Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.203/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14  al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind stabilirea unor reglementări referitoare la 
regimul de acces şi circulaŃie pentru diferitele tipuri de autovehicule destinate transportului de 
mărfuri şi materiale, în vederea descongestionării traficului greu pe unele artere de pe raza 
Municipiului Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil; 
- d-nei Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.204/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre   privind aprobarea trecerii  terenului în suprafaŃă de 
358 mp  înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 65924, nr. cadastral 65924 aferent imobilului cu destinaŃia 
centrală termică de cartier - CT3.,  situat  în municipiul Hunedoara, Micro VII, strada Trandafirilor  
din proprietatea Statului Român în proprietatea  publică  a municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.205/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea participării delegaŃiei municipiului 
Hunedoara la Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăŃit Szombathely-Ungaria, în 
perioada 23-25 august 2013. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Bucale Ń Victor : 
 „Aş face un amendament la acest proiect de pe ordinea de zi. Întrucât invitaŃia este de 

4 persoane, să meargă 4 persoane. Maşina are patru locuri, aşa am învăŃat eu.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
 „Domnule consilier, înainte nu era O.G. nr. 26/2012. Maxim 2 persoane, chiar dacă 

invitaŃia este pentru 10. Maxim 2 persoane permite  O.G. nr. 26/2012.” 
 
Dl. Farca ş Ladislau : 
 „Pot să fie şi mai multe, numai cheltuielile să fie pentru 2 persoane.”  
 
Dl. Muzsic Robert : 
 „DelegaŃia poate să fie mai mare, dar să suporte cheltuielile doar pentru 2 persoane” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
 „Dar nu le putem trece în hotărâre.” 
 
Dl. Bucale Ń Victor:  
 „Am înŃeles.” 
 
Dl. Muzsic Robert : 
 „Atunci nu vă mai menŃineŃi amendamentul?” 
 
Dl. Bucale Ń Victor:  
 „Nu.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
 „Este aceeaşi O.G. nr. 26/2012 care, l-a un moment dat, doamna consilier Fărcaş a 

vrut să facă un amendament. Nu este voie mai mult de 2 persoane. Şi în consecinŃă, nici în 
hotărâre nu poŃi trece.” 
 

Dl. Magaon Jane:  
 „Au fost săptămâna trecută Zilele Hunedoarei, şi ca să legăm cu acest punct, am 

constatat cu părere de rău, pentru că în urmă cu 7-8 ani la această masă, când venea  Zilele 
Hunedoara, era delegaŃia din Szombathely, de la Argenteuil, de la sârbi, de la turci, ca să ajungem 
în momentul de faŃă să avem numai delegaŃia din Ungaria. Dureros este că poate, mâine, poimâine 
dispare şi această delegaŃie. Ar fi dureros pentru oraş. Noi trebuie să facem să avem cât mai multe 
delegaŃii, cât mai multe oraşe înfrăŃite, ca să putem dezvolta probleme economice cu 
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dânşii…aducem să discutăm, şi …să şi spun, trebui să fie câŃi mai mulŃi delegaŃi, şi cât mai mulŃi 
oameni, chiar dacă nu sunt consilieri, dar trebuie oameni de afaceri, oameni în funcŃii de conducere 
ale oraşului Hunedoara, gen directorul de la Eco Sid, directorul spitalului, directorul de la Parc 
Industrial, sau alte instituŃii care ne interesează pe noi, cei care putem să dezvoltăm relaŃii 
economice cu aceste oraşe şi să putem învăŃa de la ei, pentru că în deplasările pe care le-am avut 
la Szombathely, aceşti oameni doresc foarte mult să ne ajute şi să dezvoltăm municipiul Hunedoara 
în jurul Castelului, pentru că ei au foarte multe evenimente şi ştiu şi încearcă foarte mult să ne ajute. 
Nu trebuie să vedem numai partea financiară. Poate aceşti oameni, sau aceste s.r.l.-uri de pe lângă 
primărie, care sunt acŃionari majoritari primăria, puteau să suporte chiar singuri aceste deplasări, 
numai să-i avem în delegaŃii, să aibă relaŃii cu acest oraş.”  

 
Dna. Takacs Aranka : 
 „Mă gândeam că la punctul diverse o să vorbim despre acest lucru. Ca să existe 

relaŃii între oraşele înfrăŃite, trebuiesc întreŃinute şi trebuiesc, inclusiv consilierii, să se implice şi să 
întreŃină aceste relaŃii. Atâta vreme cât mai este comunitate maghiară în municipiul Hunedoara, cu 
siguranŃă că relaŃia cu Szombathely va exista şi nu va dispărea, deoarece noi avem foarte mare 
grijă de această relaŃie, care durează de 23 de ani.  

Acum vreo trei săptămâni în urmă am fost cu câteva persoane din primărie la 
Szombathely pe cheltuială proprie, nu din bugetul local, tocmai pentru a dezvolta nişte relaŃii. Am 
mers fixaŃi pe probleme culturale şi turistice, deoarece ştim foarte bine că un viitor pentru acest oraş 
înseamnă turismul. Am avut un schimb de experienŃă a cărui rezultat îl veŃi vedea până la sfârşitul 
anului. Nu doresc să vorbesc înainte, dar vor fi câteva lucruri care se vor întâmpla în jurul Castelului 
datorită acestor relaŃii. Într-adevăr, este necăjitor când vedem că sunt zilele oraşului şi nu vin decât 
cei de la Szombathely, dar ar trebui să ne gândim oare de ce. Într-adevăr, la festivalul de la 
Szombathely vin 13 oraşe înfrăŃite, nu doar unul. Înseamnă că ei îşi menŃin aceste relaŃii. Pentru că 
se poate profita, şi eu am vorbit inclusiv la, ultima oară când a fost o delegaŃie economică, stric pe 
probleme economice, tot aşa pe cheltuială proprie, deoarece nu cred că trebui să decontăm tot ca 
să facem un bine pentru acest oraş. Aşa cum s-a făcut acum câŃiva ani fabrica de lenjerie intimă 
Triumph, cred că se mai pot face lucruri de genul acesta pentru oraş.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
 „Pentru domnul Magaon, din punct de vedere al instituŃiei, noi am trimis invitaŃiile cu o 

lună şi jumătate înainte de acest eveniment, am alocat şi bani, nu trebuia să cheltuie nici un delegat 
care ar fi venit bani din buzunarul propriu sau al instituŃiei respective, şi vreau să vă reamintesc că 
fiecare dintre dumneavoastră faceŃi parte dintr-un grup de prietenie cu oraşele înfrăŃite, aşa că 
remarca doamnei consilier Takacs este chiar bine venită. Şi consilierii trebuie să se implice în 
relaŃiile cu oraşele înfrăŃite.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate.  
 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 
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Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind aprobarea componenŃei delegaŃiei 

municipiului Hunedoara care se va deplasa la Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul 
înfrăŃit Szombathely-Ungaria, în perioada 23-25 august 2013, a constatat următoarele: 

 
1. Viorel Arion – Primarul Municipiului Hunedoara 18 voturi “pentru” 
2. Takacs Aranka – consilier local 18 voturi “pentru” 

                                                                                              
În urma acestor rezultate, componenŃa delegaŃiei municipiului Hunedoara care se va 

deplasa la Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăŃit Szombathely-Ungaria, în 
perioada 23-25 august 2013 este următoarea: 

 
1. Viorel Arion – Primarul Municipiului Hunedoara; 
2. Takacs Aranka – consilier local. 

 
Art.3-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.206/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiŃional la 
Contractul de închiriere nr. 878/2011, la Contractul de închiriere nr. 1144/18.07.2011, la Contractul 
de închiriere nr. 1145/18.07.2011 şi la Contractul de închiriere nr. 1166/01.09.2011.  
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil; 
- d-nei Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.207/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi).  Proiect de hotărâre privind aprobarea  organizării unei comisii speciale de 
analiză şi verificare, pe perioadă determinată, pentru sistematizarea circulaŃiei  în municipiul  
Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 
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- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil; 
- d-nei Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil; 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil. 

 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Pentru acest punct 18, mă voi referi la punctul 20 în faŃă. În legătură cu staŃionarea 

autovehiculelor  în jurul Castelului, dacă se va vinde această parcare către Eco Sid, stabilirea în 
jurul Castelului pe o rază de 500 de metri a staŃionării interzise, pentru că acel care va investi acolo, 
şi o să ridic şi o mică problemă la punctul 20, acei care vor investi acolo să aibă siguranŃa că vor 
intra în parcare plătită şi nu vor intra pe străzi lăturalnice. Deci pe o rază de 500 de metri aş vrea să 
fie interzisă, altfel blochează şi investiŃia celui care va veni. Cerem anumite investiŃii, anumit 
standard. Deci pe o rază de 500 de metri staŃionarea interzisă.”  

 
Dna. Mornea Maria : 
 „Referitor la comisia care va fi prezentată, rog să se aibă în vedere şi poziŃia de la 

Kaufland. Ieşirea din parcarea de la Kaufland are drum spre bulevardul 1848, deci încalci 
reglementările pe bandă continuă, şi nu este normal. PoliŃia stă la colŃ şi amenda este clară.” 

 

Dl. Muzsic Robert : 
 „Acesta este rolul comisiei care se va vota astăzi. Am înŃeles punctul dumneavoastră 

de vedere.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de privind organizarea unei comisii speciale de 
analiză şi verificare, pentru sistematizarea circulaŃiei în municipiul Hunedoara, a constatat 
următoarele: 
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Preşedinte: VIOREL ARION  – Primarul municipiului Hunedoara; 18 voturi “pentru” 
Vicepre şedinte:  BOBOU łANU DAN  – Viceprimarul municipiului Hunedoara; 18 voturi “pentru” 

Membrii: PALC ĂU CIPRIAN – consilier local; 18 voturi “pentru” 
 DEMETER LADISLAU  – director tehnic; 18 voturi “pentru” 
 CRINELA  IOVAN  – comisar şef de poliŃie 18 voturi “pentru” 
 NICOLAIE SORIN GHIGU  – subcomisar de poliŃie  18 voturi “pentru” 

TIBERIU FURCĂ – director  executiv PoliŃia Locală;  18 voturi “pentru” 
 CORNEL  GUłU – şef serviciu PoliŃia locală 18 voturi “pentru” 

 IOAN MUNTEAN  – consilier superior Serviciul urbanism, amenajarea   teritoriului 
, disciplina în construcŃii.; 18 voturi “pentru” 

 MARINEL POANTA  – şef Serviciul administrarea domeniului public şi  privat.;  18 
voturi “pentru” 

 MIHAI MÎRFU – consilier superior Serviciul administrarea domeniului public şi  
privat;  18 voturi “pentru” 

  
Secretarul 
comisiei: 

IUHASZ LADISLAU  – consilier superior Serviciul administrarea domeniului public 
şi  privat 18 voturi “pentru” 

 
                În urma acestor rezultate, comisia specială de analiză şi verificare pentru sistematizarea 

circulaŃiei în municipiul Hunedoara, este următoarea: 
 

Preşedinte: VIOREL ARION  – Primarul municipiului Hunedoara; 
Vicepre şedinte:  BOBOU łANU DAN  – Viceprimarul municipiului Hunedoara; 

Membrii: PALC ĂU CIPRIAN – consilier local; 
 DEMETER LADISLAU  – director tehnic; 
 CRINELA  IOVAN  – comisar şef de poliŃie 
 NICOLAIE SORIN GHIGU  – subcomisar de poliŃie 

TIBERIU FURCĂ – director  executiv PoliŃia Locală; 
 CORNEL  GUłU – şef serviciu PoliŃia locală 

 IOAN MUNTEAN  – consilier superior Serviciul urbanism, amenajarea   
teritoriului , disciplina în construcŃii.; 

 MARINEL POANTA  – şef Serviciul administrarea domeniului public şi  
privat.; 

 MIHAI MÎRFU – consilier superior Serviciul administrarea domeniului 
public şi  privat; 

  
Secretarul 
comisiei: 

IUHASZ LADISLAU  – consilier superior Serviciul administrarea 
domeniului public şi  privat 

 

Art.2-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.208/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită în favoarea 
AsociaŃiei EN-HACORE a încăperilor nr. 28, 29 etaj I din imobilul fostei Şcoala generală nr.1 situată 
în municipiul Hunedoara, bulevardul Corvin nr.14, imobil aflat în domeniul public al municipiului. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
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- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.209/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AcŃionarilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara       
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil; 
- d-nei Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil; 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil. 

 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri consilieri. 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Aş vrea ca, în urma discuŃiilor pe comisii, am avut nişte discuŃii destul de aprinse şi 

noi poate nu stăpânim destul de bine această procedură de vânzare, dar ştiu că dacă omul vinde, 
noul proprietar poate să facă ce doreşte cu pământul. În acest caz, Primăria este singura unealtă 
prin care viitorul proprietar care va fi, dacă va fi, pe acest teren, îşi poate desfăşura activitatea 
conform vânzării, adică scopului pentru care o face, şi anume pentru parcare. Aş dori ca să se 
oblige, asta este propunerea mea, să se oblige ca investitorul care vine acolo să aibă o investiŃie 
minimă de 200.000 de mii de lei pe parcursul a 2 ani de zile. A doua, să menŃină obiectul de 
activitate. De fapt aceasta era prima condiŃie, să-şi menŃină obiectul de activitate pentru ce a fost 
cumpărat, pentru parcare, eventual pentru spaŃii comerciale, hotel, iar primăria să vegheze din 
punctul acesta de vedere ca să nu se modifice pentru ce a fost destinat, destinaŃie turistică mai bine 
zis. Parcare, plus destinaŃie turistică. Pentru că se poate, după ce se vinde, şi pe bine dreptate, nu-l 
mai poŃi obliga la nimic. AutorizaŃia de funcŃionare se poate da numai, nu şi pentru. Numai pentru 
parcare, respectiv destinaŃie turistică. Aceasta. Şi o investiŃie minimă de 2 miliarde de lei vechi, 
adică 200.000 de mii de lei noi. Adică să nu vină să dea numai cu buldozerul şi să dea cu, să 
împrejmuiască, să-şi tragă curentul. O să spuneŃi, bine-nŃeles dacă-şi face investiŃii să o 
amenajeze, să-i daŃi un anumit timp, măcar 1 an de zile sau 6 luni de zile, am dat un exemplu. Şi să 
fie obligat la destinaŃia respectivă. Vă mulŃumesc.” 

 
Dl. Muzsic Robert : 
 „Dar aveŃi şi un temei legal prin care se poate face chestia aceasta?” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. Muzsic Robert : 
 „DoriŃi să formulaŃi un amendament?” 
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Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Da.” 
 
Dl. Muzsic Robert : 
 „ReformulaŃi-l încă odată exact cum doriŃi să sune amendamentul.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Punctul 1: să respecte destinaŃia pentru ce a fost vândut, parcare plus destinaŃie 

turistică, şi doi, să fie o investiŃie minimă de 200.000 de mii de lei.” 
 
Dl. Muzsic Robert : 
 „Am înŃeles.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu: 
 „În articolul 1 avem teren ce va avea ca destinaŃie parcare pentru deservirea 

Muzeului. Deci asta este băgată.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Se mută totul din curtea Castelului. Dar să nu fie altceva. Eu fac teren de fotbal, sau 

de tenis cu piciorul, pentru că este al meu personal. Am dat un exemplu.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dna. Mornea Maria : 
 „Dacă nu-şi respectă obiectivele să se rezilieze vânzarea. Există şi posibilitatea 

aceasta.” 
 
Dl. Artean Mircea : 
 „În contractul de vânzare îi dăm împuternicire reprezentantului, iar în viitorul contract 

de vânzare-cumpărare să fie specificate obiecŃiunile ridicate de către colegi, adică să fie destinaŃia 
respectată şi să aibă o minimă investiŃie.” 

 
Dna. Aldea Ana Maria : 
 „Dar cine vine să dea bani ca să facă aşa ceva, să-i dicteze altcineva?” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Sau să fie băgat în Planul Urbanistic de Detaliu.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
 „În caietul de sarcini pe care îl vom elabora vom prevedea aceste lucruri, ca să fie 

destinaŃie parcare şi o investiŃie minimă. 200.000 de mii este cam puŃin.” 
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Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu: 
 „Cât costă să-şi facă infrastructura. Apă, canalizare, împrejmuiri, iluminat. Minim 

200.000 de mii.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
 „Domnule notar, se pot prevedea asemenea clauze într-un contract?” 
 
Dl. Farca ş Ladislau : 
 „Da, cu condiŃia ca şi cumpărătorul să fie de acord.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
 Dna. Mornea Maria : 
 „Să se prevadă în contract de vânzare că dacă nu se respectă, se reziliază.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Domnule secretar, există soluŃia de a implementa într-un P.U.D.?” 

 
Dl secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
 „O să trebuiască.” 

 
Se votează amendamentul d-lui Crişan Ovidiu: art.1, o nouă liniuŃă, destinaŃia să fie 

păstrată timp de 10 ani, şi investiŃia minimă în primul an de la obŃinerea AutorizaŃiei de Construire 
de 200.000 de mii de lei, care se adoptă cu 15 voturi „pentru” şi 3 voturi „abŃineri” (d-nii/d-nele 
consilieri Farcaş Ladislau, Radu Carolina şi Palcău Ciprian). 

 
Se votează amendamentul d-nei Mornea Maria:  în contractul de vânzare-cumpărare 

să se stipuleze respectarea condiŃiilor  din caietul de sarcini care a întrunit 12 voturi „pentru” (d-nii/d-
nele consilieri: Dan BobouŃanu, Aldea Ana Maria, Fărcaş Bianca, Magaon Jane, Takacs Aranka, 
Costa Mircea, Artean Mircea, BucaleŃ Victor, Mornea Maria, Cazan Florian, NoghiŃă LuminiŃa, 
Crişan Ovidiu) şi 6 abŃineri (d-nii/d-nele consilieri: Palcău Ciprian, Olariu Nicoleta,  Farcaş Ladislau, 
Radu Carolina, Mărginean Alexandru şi Muzsic Robert Eugen).  

Amendamentul d-nei consilier Mornea Maria nu a întrunit cvorumul legal. 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. Muzsic Robert : 
 „Domnule consilier, amendamentul dumneavoastră a trecut.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
 „Dar nu este vorba despre amendamentul doamnei Mornea, este vorba de principiu. 

Dă-i destinaŃie, că dacă nu o să-l iau eu şi o să fac furnal.” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dna. Aldea Ana Maria : 
 „Dacă nu se vrea, nu se vrea domnule consilier. Este o chestie bună.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. Mărginean Alexandru : 
 „Amendament. Convocarea A.G.A pentru 24 iulie, ora 16, la Eco Sid.” 
 
Dl secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
 „Este amendament. Proiectul de hotărâre a rămas cel de data trecută. Eco Sid-ul nu a 

venit cu noul convocator, aşa că amendamentul domnului consilier este îndreptăŃit.” 
 

Se votează amendamentul d-lui Mărginean Alexandru care se adoptă cu 16 voturi 
„pentru”, un vot „împotrivă” (d-nul consilier Magaon Jane) şi un vot  „abŃinere” (d-nul consilier Palcău 
Ciprian). 

 
Dl. Magaon Jane : 
 „Nu trebuie anunŃat cu 3 zile înainte?” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Palcău Ciprian). 
  
Art.1-2 se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Crişan Ovidiu). 
Hotărârea nr.210/2013 se aprob ă cu 17 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Crişan 

Ovidiu). 
 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită în favoarea 
OrganizaŃia Liga DreptăŃii Împotriva CorupŃiei şi Abuzurilor din România a camerei nr.52 etaj III din 
imobilul X2 situat în municipiul Hunedoara, strada C. Brîncuşi, imobil aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.211/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi) Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Anexei nr.2 din 
Hotărârea  Consiliului Local nr.141/2007 privind aprobarea Regulamentului de funcŃionare al 
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comisiei tehnice de amenajare a teritoriului şi urbanism de pe lângă Consiliul local al municipiului 
Hunedoara, precum şi reorganizarea acestei comisii. 

           -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare; 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil; 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil. 

 
Dl.secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
 „Domnilor consilieri, dintr-o eroare materială, hotărârea rămâne 141, dar anul este 

2012, nu 2007. Am greşit noi la redactare.” 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena – preşedinte; 
2. Radu Carolina – secretar; 
3. Takacs Aranka – membru; 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela – membru; 
5. Muzsic Robert Eugen – membru. 

 

Procedând la numărarea buletinelor de privind reorganizarea Comisiei de Amenajare 
a Teritoriului şi Urbanism, a constatat următoarele: 

 

Preşedinte:  Viorel Arion  - Primar 18 voturi “pentru” 

Secretar:  Bilei Lucian  - consilier - Serviciul urbanism, amenajarea 
teritoriului 18 voturi “pentru” 

Membrii:       Dragotă Iosif - consilier - Serviciul urbanism, amenajarea 
teritoriului 18 voturi “pentru” 

 Moise Iulica Dorina - consilier - Serviciul urbanism, amenajarea 
teritoriului 18 voturi “pentru” 

 Botizan Ioan  - consilier – Compartiment mediu 18 voturi 
“pentru” 

 Bălos Angelica - consilier - DirecŃia judeŃeană pentru Cultură şi                                                                       
Patrimoniu Cultural – NaŃional Hunedoara 18 
voturi “pentru” 

 Dragotă Maria - inginer - sc „APA PROD” sa - CO Hunedoara 18 
voturi “pentru” 

 Rugescu Alexandru - architect – Ordinul ArhitecŃilor din România; 
Filiala Hunedoara 18 voturi “pentru” 
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 Enyedi Dan  - architect – Ordinul ArhitecŃilor din România; 
Filiala Hunedoara 18 voturi “pentru” 

 Crîng Cornel - architect – Ordinul ArhitecŃilor din România; 
Filiala Hunedoara 18 voturi “pentru” 

 Dan Octavian Mihăilă - architect – Ordinul ArhitecŃilor din România; 
Filiala Hunedoara 18 voturi “pentru” 

 Popa Ilie - architect – Ordinul ArhitecŃilor din România; 
Filiala Hunedoara 18 voturi “pentru” 
 

             În urma acestor rezultate, Comisia de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism, este 
următoarea: 

 
Preşedinte:  Viorel Arion  - Primar 

Secretar:  Bilei Lucian  - consilier - Serviciul urbanism, amenajarea 
teritoriului 

Membrii:       Dragotă Iosif - consilier - Serviciul urbanism, amenajarea 
teritoriului 

 Moise Iulica Dorina - consilier - Serviciul urbanism, amenajarea 
teritoriului 

 Botizan Ioan  - consilier – Compartiment mediu 

 Bălos Angelica - consilier - DirecŃia judeŃeană pentru Cultură şi                                
Patrimoniu Cultural – NaŃional Hunedoara 

 Dragotă Maria - inginer - sc „APA PROD” sa - CO Hunedoara 

 Rugescu Alexandru - architect – Ordinul ArhitecŃilor din România; 
Filiala Hunedoara 

 Enyedi Dan  - architect – Ordinul ArhitecŃilor din România; 
Filiala Hunedoara 

 Crîng Cornel - architect – Ordinul ArhitecŃilor din România; 
Filiala Hunedoara 

 Dan Octavian Mihăilă - architect – Ordinul ArhitecŃilor din România; 
Filiala Hunedoara 

 Popa Ilie - architect – Ordinul ArhitecŃilor din România; 
Filiala Hunedoara 

 
Art.2-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.212/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – 
organigrama si a statului de funcŃii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului 
Hunedoara si pentru Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
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- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-nei Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.213/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 24 al ordinii de zi se prezintă ANALIZA CAPACITĂłII DE APĂRARE 

ÎMPOTRIVA INCENDIILOR din perioada 01.01.2013 – 30.06.2013. 
Nu sunt discuŃii. 

 
La punctul 25 al ordinii de zi se prezintă  RAPORT PRIVIND ACTIVITATEA BIROULUI 

PERSOANE CU DIZABILITĂłI, ASISTENłI PERSONALI ÎN SEMESTRUL  I AL ANULUI 2013. 
Nu sunt discuŃii. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi – Diverse. 

 
  
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri consilieri. 

 
 

Dl. Mărginean Alexandru : 
 „Dacă tot vrem să primim în această sală delegaŃii din străinătate şi alŃi delegaŃi din 

alte părŃi, sau o şedinŃă de consiliu, poate că nu ar strica să găsim ceva, nu mulŃi bani, dar ceva, 
puŃină zugrăveală, vopsirea geamurilor. Sunt antice, mai ales dacă vine cineva străin, din poziŃia 
aceasta de unde privesc eu uşa. Poate găsim ceva.”  

 
Dl.Cri şan Ovidiu : 
 „Din banii pe care îi adunaŃi din transportul acela de tonaj la care eu m-am abŃinut, aş 

vrea ca să daŃi o mână de bani şi pentru  capacele de pe Bulevardul Traian, de la Tomas Exim , de 
la cantină. Asfaltul este ok, dar capacele sunt cu diferenŃe destul de mari. GăsiŃi o soluŃie din banii 
pe care îi veŃi aduna din încasări.” 
 

 Dl. Muzsic Robert:  
 „Deci ridicarea gulerelor de canal la nivelul asfaltului.” 

 
Dl.Cri şan Ovidiu : 
 „A capacelor la nivelul asfaltului.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu: 
 „Este garanŃia pe 5 ani.” 
 
Dl. Magaon Jane:  

 „Drumul este făcut de către o firmă. Nu este în garanŃie? Este făcut cum trebuie? Aici 
este problema.” 
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Dl. Aldea Ana Maria : 
 „Trebuia adus la acelaşi nivel, este normal.” 

 
Dl. Bucale Ń Victor : 
 „Tehnologic se poate cu o flanşă sub capac, şi adus capacul la nivel. E foarte simplu.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu: 
 „Se pot ridica bine-nŃeles.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
 „Nu a fost semnată recepŃia.” 
 
Dl. Mornea Maria : 
 „Cel care a făcut drumul şi şi-a luat banii, nu trebuia să facă lucrul acesta?” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
 „Nu şi-a luat banii şi nu a fost făcută recepŃia.” 

 
Dl. Bucale Ń Victor : 
 „Ar trebui să fie obligat când se face recepŃia.” 
 
Dl. Muzsic Robert : 
 „S-a notat problema dumneavoastră.” 

 
Dl. Delegat s ătesc de la Gro ş: 
 „Domnule primar, vream să vă anunŃ că băieŃii de la Luxten au venit la Groş, au luat 

aer de la Groş şi becurile sunt tot arse.” 
  

 Dl. Aldea Ana Maria : 
 „De-atâtea luni?” 

 
 Dl. Delegat s ătesc de la Gro ş: 
 „Au fost, am văzut maşina, au fost până în capăt…..” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu: 
 „Pe timpul zilei sau al nopŃii?” 
 
Dl. Delegat s ătesc de la Gro ş: 
 „Seara.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu: 
 „Deci au verificat. Când a fost asta?” 
 
Dl. Delegat s ătesc de la Gro ş: 
 „Acum vreo două săptămâni.” 
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Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu: 
 „S-a discutat destul de mult pe o hotărâre de consiliu local, cu privire la Szombathely. 

În temeiul OrdonanŃei, de care vorbeşte dl. secretar, ar trebuie să regândim un pic şi comisiile 
acestea înfrăŃite, pentru  că dacă consilierii locali care sunt reprezentanŃii cetăŃenilor, nu se 
deplasează în FranŃa, de exemplu, s-au în Turcia, evident nici de acolo nu vor veni la Zilele 
Municipiului Hunedoara. Ar trebui să reluăm, prin compartimentul nostru, să fie invitaŃi mai des.  

Am fost la Szombathely, anul trecut, pentru prima dată, am făcut acel raport care a 
stat în spatele vizitei pe care am făcut-o, toată lumea a fost încântată. Tot o dată sunt bine venite 
iniŃiative de a ne înfrăŃi cu alte oraşe, iar dacă dvs. credeŃi că puteŃi accesa asemenea informaŃii, ar 
trebui să o facem, tot prin compartimentul nostru, să trimitem acele scrisori de intenŃie, Ńinând cont 
şi de faptul că legea ne obligă să avem înfrăŃirea cu un oraş similar cu municipiul Hunedoara, ca şi 
populaŃie.  

Zilele trecute a fost o delegaŃie din Olanda la Castel şi au intrat şi la primărie, m-au 
găsit la birou şi erau încântaŃi de o astfel de colaborare. Au lăsat şi o adresă unde să trimitem o 
scrisoare de intenŃie. 

Comisiile, ca să le facem viabile, trebuie să gândim cum vizităm şi noi.” 
 
Dl. Bucale Ń Victor : 
“Cu privire la oraşele înfrăŃite, din cadrul primăriei ar trebui   să fie un compartiment 

care să se ocupe de aşa ceva. Să reluăm aceste întâlniri, nu ştiu de ce sârbii s-au retras.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
“Tot aŃi discutat de vizita delegaŃiei pe care aŃi aprobat-o, astăzi, membrii delegaŃiei la 

întoarcere trebuie să prezinte un raport consiliului local, conform legii, altfel, suma poate fi 
imputabilă de către organele de control. Tot ce se aprobă oficial de către consiliul local şi se alocă 
sume, trebuie să existe acel raport în următoarea şedinŃă a consiliului local.” 

 
Dl. Muzsic Robert:  
„Doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de astăzi a Consiliului Local 

Hunedoara.” 
 
 
 
 
 
PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 
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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
 

şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 24.07.2013 
 
 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2013. 

 Hotărârea nr.191/2013 se aprob ă în unanimitate. 
                   

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuŃiei bugetare pentru trimestrul II 2013 a 
bugetului local al municipiului Hunedoara, a bugetului împrumuturilor externe şi interne al 
municipiului Hunedoara precum şi a bugetului instituŃiilor publice şi activităŃilor finanŃate integral sau 
parŃial din venituri proprii. 

Hotărârea nr.192/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

3. Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe clădiri 
pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 

 Hotărârea nr.193/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

4. Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri şi 
teren. 

 Hotărârea nr.194/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

5. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe de necesitate situate în 
municipiul Hunedoara. 

 Hotărârea nr.195/2013 se aprob ă în unanimitate. 

6. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe cu chirie din fondul locativ de 
stat,  situate în municipiul Hunedoara. 

 Hotărârea nr.196/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
                      7. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinŃei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, Str. Batiz, nr. 4, bl. F1, sc. B, et.4, ap. 58. 
                       Hotărârea nr.197/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

8. Proiect de hotărâre privind completarea Inventarului bunurilor care aparŃin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare. 

 Hotărârea nr.198/2013 se aprob ă în unanimitate. 
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea valorificării, prin vânzare la licitaŃie publică, a 

utilajelor şi echipamentelor aferente centralei termice de cartier CT 3, Micro VII,  strada Trandafirilor, 
din  municipiul Hunedoara. 

 Hotărârea nr.199/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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    10. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara nr. 88/2010 privind aprobarea Regulamentului serviciului de salubrizare a 
Municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.200/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului şi tarifelor pentru eliberarea 
şi folosirea autorizaŃiei de acces tonaj privind stabilirea condiŃiilor de acces a autovehiculelor cu 
masa maximă autorizată de peste 3,5 tone pe străzile din municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.201/2013 se aprob ă cu 17 voturi „pentru” şi 1 vot ”ab Ńinere”( Cri şan 
Ovidiu).  

 
12. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea anexei nr. 1 la Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.50/2013 privind aprobarea închirierii prin licitaŃie 
publică a unor bunuri, proprietate publică a municipiului Hunedoara, situate în PiaŃa Obor şi 
Complexul Comercial Dunărea Hunedoara.  

 Hotărârea nr.202/2013 se aprob ă în unanimitate. 
  
13. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara nr. 31/2010 privind aprobarea Regulamentului pentru efectuarea 
transportului public local în Municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.203/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

14. Proiect de hotărâre privind stabilirea unor reglementări referitoare la regimul de 
acces şi circulaŃie pentru diferitele tipuri de autovehicule destinate transportului de mărfuri şi 
materiale, în vederea descongestionării traficului greu pe unele artere de pe raza Municipiului 
Hunedoara. 

 Hotărârea nr.204/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

15. Proiect de hotărâre   privind aprobarea trecerii  terenului în suprafaŃă de 358 mp  
înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 65924, nr. cadastral 65924 aferent imobilului cu destinaŃia centrală 
termică de cartier - CT3.,  situat  în municipiul Hunedoara, Micro VII, strada Trandafirilor  din 
proprietatea Statului Român în proprietatea  publică  a municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.205/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării delegaŃiei municipiului Hunedoara 

la Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăŃit Szombathely-Ungaria, în perioada 23-
25 august 2013. 

 Hotărârea nr.206/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

 17. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiŃional la Contractul de 
închiriere nr. 878/2011, la Contractul de închiriere nr. 1144/18.07.2011, la Contractul de închiriere 
nr. 1145/18.07.2011 şi la Contractul de închiriere nr. 1166/01.09.2011.  

 Hotărârea nr.207/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea  organizării unei comisii speciale de analiză 
şi verificare, pe perioadă determinată, pentru sistematizarea circulaŃiei  în municipiul  Hunedoara. 

 Hotărârea nr.208/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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19. Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită în favoarea AsociaŃiei 
EN-HACORE a încăperilor nr. 28, 29 etaj I din imobilul fostei Şcoala generală nr.1 situată în 
municipiul Hunedoara, bulevardul Corvin nr.14, imobil aflat în domeniul public al municipiului. 

Hotărârea nr.209/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

20. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AcŃionarilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara. 

Hotărârea nr.210/2013 se aprob ă cu 17 voturi „pentru” şi 1 vot ”ab Ńinere”( 
Palcău Ciprian).  

 
21. Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită în favoarea OrganizaŃia 

Liga DreptăŃii Împotriva CorupŃiei şi Abuzurilor din România a camerei nr.52 etaj III din imobilul X2 
situat în municipiul Hunedoara, strada C. Brîncuşi, imobil aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara. 

 Hotărârea nr.211/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

22. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Anexei nr.2 din Hotărârea  
Consiliului Local nr.141/2007 privind aprobarea Regulamentului de funcŃionare al comisiei tehnice 
de amenajare a teritoriului şi urbanism de pe lângă Consiliul local al municipiului Hunedoara, 
precum şi reorganizarea acestei comisii. 

 Hotărârea nr.212/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama si a 
statului de funcŃii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara si pentru 
Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.213/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

24. ANALIZA CAPACITĂłII DE APĂRARE ÎMPOTRIVA INCENDIILOR din perioada 
01.01.2013 – 30.06.2013. 

 
25. RAPORT PRIVIND ACTIVITATEA BIROULUI PERSOANE CU DIZABILITĂłI, 

ASISTENłI PERSONALI ÎN SEMESTRUL  I AL ANULUI 2013. 
 
26. Diverse 

 
 
 

                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel RaŃă-Bugnariu 


